



10天8晚

东欧风情 + 波兰

Tour Code: 10 EGG

捷克克鲁姆洛夫, 布拉格, 布尔诺, 克拉科夫, 班斯卡-比斯特里察, 布达佩斯, 布拉迪斯拉发, 维也纳, 萨尔茨堡, 哈尔斯塔特镇



波兰



捷克共和国



奥地利



匈牙利



斯洛伐克



美泉宫



哈尔施塔特老城区



布拉迪斯拉发
城堡



捷克克鲁姆洛夫



维利奇卡盐矿



查理大桥



霍夫堡宫



精简行程



遗产



文化



家庭



风景



休闲



购物

第一天

吉隆坡 - 慕尼黑 (13小时35分钟)

(机上用餐)

- 入住酒店

第二天

慕尼黑 - 捷克克鲁姆洛夫 (296公里)

4小时) - 布拉格 (175公里 2小时40分钟)

(早 / - / 晚餐)

- 捷克克鲁姆洛夫 (步行游览)
- 捷克克鲁姆洛夫城堡 (拍照)

第三天

布拉格

(早 / - / 晚餐)

- 布拉格城堡 (步行游览)
- 圣乔治教堂 (步行游览)
- 查理大桥 (拍照)
- 老城广场 (步行游览)
- 布拉格天文钟 (步行游览)

第四天

布拉格 - 布尔诺 (206公里 2小时10分钟) -

克拉科夫 (335公里 4小时) (早 / - / 晚餐)

- 圣彼得和保罗大教堂 (拍照)
- 维利奇卡盐矿 (含门票)

第五天

克拉科夫

(早 / - / 晚餐)

- 亚捷隆大学 (路过经过)
- 瓦维尔山 (路过经过)
- 瓦维尔城堡 (拍照)
- 瓦维尔大教堂 (拍照)
- 克拉科夫老城 (步行游览)
- 纺织会馆 (步行游览)
- 圣玛丽大教堂 (拍照)
- 奥斯威辛集中营 (参观)

第六天

克拉科夫 - 班斯卡-比斯特里察

(217公里 3小时40分钟) - 布达佩斯

(183公里 3小时30分钟) (早 / - / 晚餐)

- 斯洛伐克民族起义广场 (步行游览)
(钟楼, 石雕喷泉, 圣母玛利亚纪念柱, 黑色方尖碑)
- 英雄广场 (路过经过)
- 议会大厦 (路过经过)
- 塞切尼链桥 (路过经过)
- 马加什教堂 (拍照)
- 渔人堡 (拍照)

捷克克鲁姆洛夫

- **捷克克鲁姆洛夫城堡** - 中欧地区最重要的历史景点。国内外专家对该地区进行了评估,从而获得了历史古迹以保护地位。1992年被列入联合国教科文组织世界文化遗产名录。

布拉格

- **布拉格城堡** - 世界上最大的古城堡建筑群,占地面积约70,000平米。作为联合国教科文组织认证的世界遗产,城堡由多个大型宫殿和不同建筑风格的教会建筑组成从十世纪保留至今的罗马式到十四世纪的哥特式改建特色一应俱全。

布尔诺

- **布尔诺** - 位于捷克东南部,是全国第2大城市、摩拉维亚地区的中心城镇,许多珍贵的文化遗迹保留至今。

克拉科夫

- **瓦维尔大教堂** - 位于波兰克拉科夫瓦维尔山上瓦维尔城堡区域内的一座教堂,是波兰的国家圣殿。在将近1000年的历史中一直作为波兰历代君主举行加冕仪式的场所,是天主教克拉科夫总教区的主教座堂。
- **纺织会馆** - 是一座文艺复兴样式建筑,坐落于克拉科夫市老城中心的市集广场上,是克拉科夫最著名的地标性建筑之一。整个老城于1978年被列入联合国教科文组织的世界遗产名录。
- **奥斯威辛集中营** - 位于被德国占领的波兰,当地三个营地包括一个杀戮中心。营地在1940年至1942年的近两年间开放。奥斯威辛集中营于1945年1月关闭,由苏联军队解放。

班斯卡-比斯特里察

- **斯洛伐克民族起义广场** - 位于斯洛伐克城市班斯卡-比斯特里察的市中心,这里咖啡馆,餐馆和小商店星罗棋布,是一个受本地人欢迎的地方,也是以其显著的历史建筑吸引游客的旅游景点。

布达佩斯

- **渔人堡** - 修建于19世纪。它是一个新哥特式和新罗曼风格的观景台,位于匈牙利首都布达佩斯布达一侧多瑙河河畔的城堡山。渔人堡得名于渔民行会,他们在中世纪负责守卫这一段城墙。



米拉贝尔宫殿和花园



渔人堡



布拉格城堡

第七天

布达佩斯 - 布拉迪斯拉发 (201公里 2小时10分钟) - 维也纳 (79公里 1小时) (早 / - / 晚餐)

- 布拉迪斯拉发城堡 (拍照)
- 格拉苏尔科维奇宫 (路过经过)
- 斯洛伐克国家剧院 (路过经过)
- 圣马丁教堂 (路过经过)
- 环城大道 (路过经过)
- 维也纳国立歌剧院 (步行游览)
- 国会大厦 (步行游览)
- 约翰施特劳斯雕像 (拍照)
- 圣·斯蒂芬大教堂 (步行游览)
- 市政厅 (步行游览)
- 霍夫堡宫 (拍照)
- 美泉宫 (拍照)

第八天

维也纳 - 萨尔茨堡 (300公里 3小时15分钟) (早 / - / 晚餐)

- 米拉贝尔宫殿和花园 (步行游览)
- 萨尔茨堡老城区 (步行游览)

第九天

萨尔茨堡 - 哈尔斯塔特镇 (75公里 1小时30分钟) - 慕尼黑 (208公里 3小时) - 吉隆坡 (13小时30分钟) (早 / 机上用餐)

- 哈尔斯塔特老城区 (步行游览)
- 福音新教基督教堂 (拍照)

第十天

抵达吉隆坡

★★★★★ 旅游亮点 ★★★★★

- ✓ 捷克克鲁姆洛夫城堡被宣为国家文化古迹，位于中欧地区最重要的历史景观
- ✓ 布拉格城堡是世界上最大的古堡同时也被列为世界遗产
- ✓ 维利奇卡盐矿被联合国教科文组织登录为世界遗产
- ✓ 探索奥斯威辛集中营，了解1940年发生的世界大事件，奥斯威辛三大营地的历史
- ✓ 位于布拉提斯拉瓦的斯洛伐克民族起义广场是斯洛伐克布拉迪斯拉发市中心的一个广场
- ✓ 在渔人堡观赏布达佩斯全景；感受城市的浪漫
- ✓ 布拉迪斯拉发城堡矗立多瑙河上方的山上，是当地的著名地标
- ✓ 美泉宫曾是哈布斯堡王朝家族的皇宫，如今是维也纳最负盛名的旅游景点*拍照
- ✓ 米拉贝尔宫与当地有名的官邸花园被列为世界遗产
- ✓ 探索哈尔斯塔特风景如画的村庄，当地也被列为联合国教科文组织世界文化遗产之一

布拉迪斯拉发

- 布拉迪斯拉发城堡 - 俯瞰首都的地标建于9世纪。它矗立多瑙河上方的山上。过去，布拉迪斯拉发有十一位国王和八位女王加冕。

维也纳

- 美泉宫 - 曾是哈布斯堡王朝家族的皇宫，如今是维也纳最负盛名的旅游景点。拥有1,441间客房的巴洛克式宫殿是该国最重要的建筑，文化和历史古迹之一。*拍照

萨尔茨堡

- 米拉贝尔宫和花园 - 追寻《音乐之声》的足迹，孩子们演唱 'Do-Re-Mi' 的地方。一边漫步在花园中、一边欣赏迷人的花坛、罗马众神雕像、树篱剧院、飞马喷泉和巴洛克式大理石矮人花园。

哈尔斯塔特

- 哈尔斯塔特 - 是奥地利萨尔茨卡默古特地区的一个村庄，位于哈尔斯塔特湖湖畔。哈尔斯塔特得名于村庄附近的盐矿；童话般的小屋子，让人感觉如同在仙境一般。因此这里又被称作“世界上最美的小镇”或“世界最古老的盐都”。哈尔斯塔特于1997年被联合国教科文组织列为世界文化遗产。

★★★★★ 酒店或同级酒店 (8晚) ★★★★★

4 ★ 酒店或同级酒店 (8晚)

- ✓ 慕尼黑 x 1晚
- ✓ 布拉格 x 2晚
- ✓ 克拉科夫 x 2晚
- ✓ 布达佩斯 x 1晚
- ✓ 维也纳 x 1晚
- ✓ 萨尔茨堡 x 1晚

★★★★★ 8早餐 / 7晚餐 ★★★★★

- ✓ 8早餐 / 7晚餐
- ✓ 热早餐
- ✓ 中餐与西餐为主

旅游资讯

欧洲



| | | |
|------------------|--|---|
| 货币 | 欧元: (EUR) | 信用卡 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度 *许多信用卡在欧洲通行 |
| 货币兑换率 | 欧元 1 : RM 4.90 | 拨号代码 萨尔茨堡 : +43 662 布拉格 : +420 2 克拉科夫 : +48 12 布达佩斯 : +36 1 维也纳 : +43 1 |
| 电压 | 230伏特 50赫兹 | 插头 两个圆脚头 类型：C & E *请自带多功能插座 |
| 时差 | (4月 - 九月) 标准时差慢马来西亚6 小时 (10月 - 3月) 标准时差慢马来西亚7 小时 | 行李托运 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以及托运行李不超过20公斤 |
| 气候 | <input type="checkbox"/> 春季 3月 - 5月 10°C- 25°C <input type="checkbox"/> 夏季 6月 - 8月 20°C- 30°C <input type="checkbox"/> 秋季 9月 - 11月 8°C- 20°C <input type="checkbox"/> 冬季 12月- 2月 -5°C - 11°C | |
| 飞机型号 | A320 A330 Boeing 777 | |

| | | | |
|-------|----------------------|------------|----------------------|
| 出发日期： | <input type="text"/> | 航班行程： | <input type="text"/> |
| 团费： | <input type="text"/> | 机场税及燃油附加费： | <input type="text"/> |
| 小费： | <input type="text"/> | 旅行社代收费： | <input type="text"/> |
| 签证： | <input type="text"/> | 旅行保险： | <input type="text"/> |
| | | 总数： | <input type="text"/> |

Travel Agent:



EUROPE
DESTINATIONS 欧洲游

10D8N

EASTERN EUROPE HIGHLIGHTS + POLAND

CESKY KRUMLOV, PRAGUE, BRNO, KRAKOW, BANSKA BYSTRICA, BUDAPEST,
BRATISLAVA, VIENNA, SALZBURG, HALLSTATT

Tour Code: 10 EGG



POLAND



CZECH
REPUBLIC



AUSTRIA



HUNGARY



SLOVAKIA



**Schonbrunn
Palace**



Hallstatt



**Bratislava
Castle**



Ceský Krumlov



Wielicka Salt Mine



Charles Bridge



Hofburg Palace



SCHEDULE



HERITAGE



CULTURE



FAMILY



SCENIC



LEISURE



SHOPPING

D1

KUALA LUMPUR – MUNICH
(13H35M)

(MOB)

- Check in Hotel

D2

MUNICH – ČESKÝ KRUMLOV
(296KM 4H) – **PRAGUE** (175KM 2H40M)
(BI-ID)

- Český Krumlov (Walking Orientation)
- Castle of Český Krumlov (Photo Stop)

D3

PRAGUE

(BI-ID)

- Prague Castle (Walking Orientation)
- St. Vitus Cathedral (Walking Orientation)
- Charles Bridge (Photo Stop)
- Old Town Square (Walking Orientation)
- Astronomical Clock (Walking Orientation)

D4

PRAGUE – BRNO (206KM 2H10M) –
KRAKÓW (335KM 4H)

(BI-ID)

- Cathedral of St. Peter and Paul (Photo Stop)
- Wielicka Salt Mine (Entrance Included)

D5

KRAKÓW

(BI-ID)

- Jagiellonian University (Drive Pass)
- Wawel Hill (Drive Pass)
- Royal Castle (Photo Stop)
- Wawel Cathedral (Photo Stop)
- Old Town (Walking Orientation)
- Cloth Market Hall (Walking Orientation)
- Saint Mary's Church (Photo Stop)
- Auschwitz Concentration Camp (Visit)

D6

KRAKÓW – BANSKA BYSTRICA
(217KM 3H40M) – **BUDAPEST** (183KM
3H30M)

(BI-ID)

- SNP Square (Walking Orientation)
(Clock Tower, Stone Fountain, Marian Pillar, The Black Obelisk)
- Hero's Square (Drive Pass)
- Parliament House (Drive Pass)
- Chain Bridge (Drive Pass)
- St. Matthias Church (Photo Stop)
- Fisherman's Bastion & Citadel (Photo Stop)

ČESKÝ KRUMLOV

- **Castle of Český Krumlov** - The most important historic sights in the central Europe region. A worthy assessment of the area by both domestic and foreign experts resulted in the acquisition of historic monument preservation status. In 1992 the entire complex was included onto the list of UNESCO World Cultural Heritage Monuments.

PRAGUE

- **Prague Castle** - is the largest coherent castle complex with an area of almost 70,000 m² of UNESCO World Heritage site. It consists of a large-scale composition of palaces and ecclesiastical buildings of various architectural styles, from the remains of Romanesque-style buildings from the 10th century through Gothic modifications of the 14th century.

BRNO

- **Brno** - the second largest city in the Czech Republic and the historical capital city of the Margraviate of Moravia.

KRAKOW

- **Wawel Cathedral** - is Poland's most important sanctuary. Thanks to its 1000-year-old history and numerous treasures the Krakow cathedral is arguably the most interesting place in the whole country.
- **The Cloth Hall** - in Lesser Poland, dates to the Renaissance and is one of the city's most recognizable icons. It is the central feature of the main market square in the Kraków Old Town and listed as a UNESCO World Heritage Site since 1978.
- **Auschwitz Concentration Camp** - Located in German-occupied Poland, Auschwitz consisted of three camps including a killing center. The camps were opened over the course of nearly two years, 1940-1942. Auschwitz closed in January 1945 with its liberation by the Soviet army.

BANSKA BYSTRICA

- **SNP Square** - Slovak National Uprising Square is a square in central Bratislava, Slovakia. It has served as the focal point for national demonstrations of independence and sovereignty during the 20th century.

BUDAPEST

- **Fisherman's Bastion** in Budapest was built in the 19th century. The Bastion takes its name from the guild of fishermen that was responsible for defending this stretch of the city walls in the middle Ages.



Mirabell Garden



Fisherman's Bastion



Prague Castle

D7

BUDAPEST – BRATISLAVA (201KM 2H10M) – **VIENNA** (79KM 1H) (BI-ID)

- Bratislava Castle (Photo Stop)
- Grassalkovich Palace (Drive Pass)
- National Theatre (Drive Pass)
- St. Martin Church (Drive Pass)
- Vienna Ring Road (Drive Pass)
- Opera House (Walking Orientation)
- Parliament House (Walking Orientation)
- Johann Strauss Statue (Photo Stop)
- St. Stephen's Cathedral (Walking Orientation)
- Town Hall (Walking Orientation)
- Hofburg Palace (Photo Stop)
- Schönbrunn Palace (Photo Stop)

D8

VIENNA – SALZBURG (300KM 3H15M) (BI-ID)

- Mirabell Gardens (Walking Orientation)
- Salzburg Old Town (Walking Orientation)

D9

SALZBURG – HALLSTATT (75KM 1H30M) – **MUNICH** (208KM 3H) – **KUALA LUMPUR** (13H30M) (B/MOB)

- Hallstatt's Old Town (Walking Orientation)
- Evangelical Church (Photo Stop)

D10

ARRIVAL KUALA LUMPUR

BRATISLAVA

- **Bratislava Castle** - The landmark overlooking the capital, was built in 9th century. It stands on the hill above Danube river. Eleven kings and eight queens were crowned in Bratislava in the past.

VIENNA

- **Schönbrunn Palace** - The main summer residence of the Habsburg rulers, located in Hietzing, Vienna. The 1,441-room Baroque palace is one of the most important architectural, cultural, and historical monuments in the country. ***PHOTO STOP ONLY**

SALZBURG

- **Mirabell Palace and Garden** - Follow the sound of music to the iconic Mirabell Palace and Gardens, where Fräulein Maria and the von Trapp children delightfully sang "Do-Re-Mi." Stroll through the gardens and admire the charming flower beds, statues of Roman gods, hedge theater, Pegasus fountain, and garden of baroque marble dwarfs.

HALLSTATT

- **Hallstatt** - is a small town overlooking the Hallstätter See (Lake Hallstatt) in the Salzkammergut, in the federal states Upper Austria of Austria. The picturesque village on the lake with the same name owes its existence to the rich salt deposit of salt in the mountain of Hallstatt. "Hallstatt is at the core of the "Hallstatt-Dachstein/Salzkammergut Cultural Landscape" declared as one of the World Heritage Sites in Austria by UNESCO in 1997.

★ ★ ★ ★ ★ HIGHLIGHTS ★ ★ ★ ★ ★

- ✓ Castle Český Krumlov, A UNESCO World Cultural Heritage Monuments, the Most Important Historic Sight in the Central Europe Region
- ✓ Prague Castle, The largest coherent castle complex listed as UNESCO World Heritage site
- ✓ Wieliczka Salt Mine, Listed as UNESCO's World Cultural and Natural Heritage
- ✓ Explore Auschwitz Concentration Camp, the Facts Back to 1940s, the Historical of the Three Camps in Auschwitz
- ✓ SNP Square, Slovak National Uprising Square is a Square in Central Bratislava, Slovakia
- ✓ Fisherman's Bastion & Citadel, To view the Budapest Panorama; to Feel the Romance of the City
- ✓ Bratislava Castle, The Landmark Overlooking the Capital, it Stands on the Hill above Danube River
- ✓ Schönbrunn Palace, The Main Summer Residence of the Habsburg Rulers, Vienna ***Photo Stop only**
- ✓ Mirabell Gardens, The Palace with its Gardens Listed as UNESCO World Heritage Site
- ✓ Explore the Picturesque Village of Hallstatt, Listed as a UNESCO World Cultural Heritage Site

★ ★ ★ ★ ★  ★ ★ ★ ★ ★

4 ★ HOTELS OR SIMILAR (8 NIGHTS)

- | | |
|---------------------|----------------------|
| ✓ Munich x 1 Night | ✓ Budapest x 1 Night |
| ✓ Prague x 2 Nights | ✓ Vienna x 1 Night |
| ✓ Krakow x 2 Nights | ✓ Salzburg x 1 Night |

★ ★ ★ ★ ★  ★ ★ ★ ★ ★

- ✓ 8 Breakfast / 7 Dinner
- ✓ Hot Breakfast
- ✓ Mix Western Meals & Chinese Meals

General Information

• EUROPE •



| | | | | | | | | | |
|---|---|--|---|---|---|--|---|------|------------|
| Currency | Euro: (EUR) | Credit Card | Call credit card centre to extend your credit card limit <i>* Credit Card are used widely in Europe</i> | | | | | | |
| Exchange Rate | EUR 1 : RM 4.90 | Dial Code | Salzburg : +43 662 Prague : +420 2 Krakow : +48 12 Budapest : +36 1 Vienna : +43 1 | | | | | | |
| Voltage | 230 Volts, 50Hz | Power Socket | 2 round pin plugs Type: C & E <i>*Please bring a universal electric plug adapter</i> | | | | | | |
| Time Different | (Apr-Sep) Approximately 6 hours behind Malaysia Time (Oct-Mar) Approximately 7 hours behind Malaysia Time | Luggage Allowance | Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20kgs and a hand carry bag not more than 7kgs. | | | | | | |
| Weather | <table style="width: 100%; text-align: center;"> <tr> <td><input type="checkbox"/> Spring Mar - May 10°C- 25°C</td> <td><input type="checkbox"/> Summer Jun - Aug 20°C- 30°C</td> <td><input type="checkbox"/> Autumn Sep - Nov 8°C- 20°C</td> <td><input type="checkbox"/> Winter Dec - Feb -5°C- 11°C</td> </tr> </table> | | | <input type="checkbox"/> Spring Mar - May 10°C- 25°C | <input type="checkbox"/> Summer Jun - Aug 20°C- 30°C | <input type="checkbox"/> Autumn Sep - Nov 8°C- 20°C | <input type="checkbox"/> Winter Dec - Feb -5°C- 11°C | | |
| <input type="checkbox"/> Spring Mar - May 10°C- 25°C | <input type="checkbox"/> Summer Jun - Aug 20°C- 30°C | <input type="checkbox"/> Autumn Sep - Nov 8°C- 20°C | <input type="checkbox"/> Winter Dec - Feb -5°C- 11°C | | | | | | |
| Aircraft Type | <table style="width: 100%; text-align: center;"> <tr> <td></td> <td></td> <td></td> </tr> <tr> <td>A320</td> <td>A330</td> <td>Boeing 777</td> </tr> </table> | | | | | | A320 | A330 | Boeing 777 |
| | | | | | | | | | |
| A320 | A330 | Boeing 777 | | | | | | | |

| | |
|---|---|
| Departure Date: <input style="width: 100%;" type="text"/> | Flight : <input style="width: 100%;" type="text"/> |
| Tour Fare: <input style="width: 100%;" type="text"/> | Airport Tax & Fuel Surcharge: <input style="width: 100%;" type="text"/> |
| Tipping: <input style="width: 100%;" type="text"/> | Agent Collection Fee: <input style="width: 100%;" type="text"/> |
| Visa: <input style="width: 100%;" type="text"/> | Travel Insurance: <input style="width: 100%;" type="text"/> |
| | TOTAL : <input style="width: 100%;" type="text"/> |

Travel Agent:

